

السياسات والخصوصيات

تطبيق "لواح الشرطة"

• السياسات والصلاحيات التي يستخدمها هذا التطبيق من جهازك:

- 1- **الوصول إلى الإنترنت:** حيث يتم التواصل مع الإنترنت لأغراض اعلانيه واطهار الاعلانات, هذا التطبيق يعمل بدون انترنت الانترنت فقط موجود لظهور الاعلانات.
- 2- **الوصول إلى المكالمات وحالة المكالمات:** هذا التطبيق له الصلاحيه للوصول الى حاله المكالمات على جهازك, حيث ان التطبيق يقوم بتشغيل صوت ويحتاج للوصول الى حاله المكالمه لايقاف هذا الصوت في حال وصول اي مكالمه وارده الى الجهاز لكي لا تزعجك هذه الاصوات اثناء المكالمه.
- 3- **الوصول إلى المكان وإلى التقويم:** يستخدم التطبيق صلاحيات الوصول الى المكان لاطهار اعلانات تتوافق مع مكان وجودك فقط.
- 4- **الاهتزاز و التشغيل في الخلفيه:** يستخدم هذا التطبيق الاهتزاز والاشتغال في الخلفيه لتنبيه المستخدم في حال حدوث اي تحديثات من خلال الاشعارات.

Privacy and Policy

App ID: "com.realdream.policecar"

- Privacy and policies used by this app:

1- **Internet access**: this app communicating with the Internet for the purposes of advertising and show ads, this application works without internet, its use Internet connection only for the emergence of advertising.

2- **Access to the call and the status of calls**: This application has permission to access the status of calls on your device, where the application is running voice and needs to get to the call state to stop this sound in the event of the arrival of any incoming call to the device so as not to bother these sounds during a call.

3- **Access to the place and to a calendar**: The application uses access to the location to show ads correspond to your location only.

4- **Vibration and background service**: This application uses runs in the background to alert the user in the event of any updates through notifications.